
PROTOKOLL  FRÅN EXTRAORDINÆRT ÅRSMØTE 

Kvernåa hytteområdes inntresseforening KHI 

 

 Plats:   Ljöratunet 

 

 Tid:  Söndag  14.09.2008   kl. 10.00 

 

 Dagsordning: 

  

 §1 Mötets öppnande. 

Ordförande Hans Holmén öppnade mötet och hälsade de närvarande hytteägarna välkomna. 

 

§2 Mötets utlysning  

 Fastställdes att årsmötet var stadgenligt utlyst. 

 

§3 Fastställande av dagordning 

 Utsändt förslag till dagsordning godkändes. 

 

§4 Upprättande av röstlängd 

Namn- och adresslista cirkulerades bland deltagarna för markering av närvaro 

och ev. adressförändringar.  

  

 §5 Val av ordförande och sekreterare för mötet 

  Till ordförande til mötet utsågs Hans Holmén (137) 

  Till sekreterare för mötet utsågs Margareta Lewis (134) 

 

§6 Val av justeringsmän och rösträknare för mötet. 

Tom Östreng (138) och Bjarne Lövlien (90) utsågs. 

 

§7 Skidspår i Kvernåa. 

  

Orsaken till innkallning til extraordinärt årsmöte var skidspårsituationen i 

Kvernåaområdet. Holmèn gav en kort informasjon:  

Etter mange forfrågningar hos Sports/skidklubben hadde de har nu till sist gett 

definitivt och klart besked att de inte längre hade kapacitet, varken ekonomisk 

eller personalmässigt, att påta seg detta uppdrag. Den gamla spårmaskinen er 

nersliten. -  

Geir Arne Bergesen har emellertid kommit med ett erbjudande om att han kan 

kjöra spår och skaffa en ny modern spårmaskin, med rotorfräs för isiga spår 

med standard som i Ryskdalen. Han kan kjöra upp varje gång det har snöat og 

till varje helg. Han tar ansvar för kontakten med grundägare. Han ser till att att 

broar över Gira sättes ut och inn, något som är omöjligt for oss att klara av. 

Han garanterar att detta gjøres profesionellt och till en god standard. Kostnaden 

blir 1000:- kr+moms/pr hytteägare pr år förutsatt att de andra hytteföreningarna 

också  blir med på detta. Något annat alternativ för spårkjörning finns inte.  

  

Styrelsens förslag: 

Da årsmøtet tidigare i år godkände en höjning av avgiften till spår och vägar 

med 200:-, ber styrelsen om en godkänning av ytterligare 900:-. Styrelsen 

ønskar årsmøtets og hytteägarnas godkänning om højning, för att därefter gå 



vidare och diskutera skidspårsfrågan med de andra hytteföreningarna i 

området. Med undantag av Fulufjellets forening, har styrelserna i de andra 

föreningarna inte varit postitiva.  Vi ønskar att de ska få diskutera frågan 

ordenligt på sina årsmøten med hytteägarna. – 

Då det är usäkert hur lang tid denna prosess kommar att ta, får vi nog räkna 

med att det inte blir några skidspår kommande sesong, men vi får hoppas på 

det bästa. 

  

Årsmøtes beslut: 

  

Årsmötet beslutade att godkänna styrelsens förslag med 62  röster  mot 10.. 

(Av ”poströster” var 29 positva och 9 neg.) Bara en röst pr hytta räknades. 

De som inte har svarat räknas ej. 

En stor majoritet har altså gitt sitt stød till styrelsens forslag. 

 

§8 Årsmøtets avslutande 

 Ordföranden avslutade mötet och tackade de nærvarande hytteägarna för visat 

intresse varefter mötet avslutades. 

 

 

 
 

PS:  Vi önskar att efterhand  att slippa sända ut inkallningar etc. per brev och  

istället gå över till att all informasjon sändas ut per  e-mail/web.sidan. Det 

är vanligt i de flesta föreningar nuförtiden.  - Vi sätter också upp 

informasjon på Förrådsbua (tidigare kallt sophuset). De som ännu inte 

har registerat sin e-mailadress  hos oss, kan sende en e-mail till 

sekr.@kvarnaa.org    

Kolla också vår hemsida: w.w.w@kvernaa.org  där lägger vi ut info, 

protokoll, inkallningar m.m. 
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